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Abstract (en)
A package formed from a flexible sheet for stacks of, for example, paper serviettes, has in one of its covering walls (1) a tear-open or tear-off closure
section (10) for a removal opening which is arranged in a corner region of a covering wall. The paper serviettes remaining in the package after
opening cannot drop out and are subjected only to a slight extent to the risk of soiling. When the uppermost paper serviette in each case is removed,
it is automatically folded together such that it fits through the removal opening, but subsequently assumes its flat shape again without creases
remaining. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Weichfolien-Verpackung für Stapel von beispielsweise Papierservietten hat in einer ihrer Deckwände (1) einen auf- oder abreißbaren
Verschlußabschnitt (10) für eine Entnahmeöffnung, die in einem Eckbereich einer Deckwand angeordnet ist. Die nach dem Öffnen in der Packung
verbleibenden Papierservietten können nicht herausfallen und unterliegen in nur geringem Umfange der Gefahr einer Verschmutzung. Beim
Herausnehmen der jeweils obersten Papierserviette faltet sich diese automatisch so zusammen, daß sie durch die Entnahmeöffnung paßt, nimmt
aber anschließend ihre flache Gestalt wieder an, ohne daß Knicke zurückbleiben. <IMAGE>
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